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Vragen van het lid Futselaar (SP) aan de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over het bericht dat de afzet van 1 miljoen kuub mest op het 
spel staat door een niet-geaccrediteerde analysemethode (ingezonden 9 juli 
2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «1 Miljoen kuub mest op het spel»?1 

Vraag 2
Klopt het dat het bedrijf Eurofins Agro gebruik maakt van een niet-
geaccrediteerde analysemethode (NIRS-methode) voor bodemanalyses? 

Vraag 3
Is de stelling van Boerderij dat hiermee de betreffende bodemanalyses van 
Eurofins Agro niet rechtsgeldig zijn en dat dit consequenties heeft voor de 
mestafzetruimte juist? 

Vraag 4
Wat is de reden dat de Rijksdienst voor Ondernemend Nederland (RVO) niet 
in staat was om uitspraken te doen over de juridische consequenties van 
niet-geaccrediteerde analysemethoden? 

Vraag 5
Op welke termijn verwacht u wel een uitspraak? 

Vraag 6
Wat zijn de mogelijke consequenties van bedrijven die gebruik hebben 
gemaakt van de analyses van dit bedrijf voor de mestafzetruimte op akkers 
en weilanden? 

Vraag 7
Buiten het bestaan van het accreditatiesysteem en de Raad van Accreditatie, 
welke controlemaatregelen bestaan er voor dit soort bodemanalyses? Bent u 
van mening dat deze afdoende functioneren?

1 https://www.boerderij.nl/Home/Nieuws/2018/7/1-miljoen-kuub-mest-op-het-spel-305775E/

 
 
 
 
kv-tk-2018Z13814
’s-Gravenhage 2018 Tweede Kamer, vergaderjaar 2017–2018, Vragen


